

Methoni – a village in the southwest of the Peloponnese, Greece, in the Region of Messinia. Some kilometers away from Methoni in the hills – there is an old village named Neroula (officially) or Dileika and nearby there are the olive farms of Elisabeth Tsapekis . The olive groves of the other producers of Elitsa's Oliveoil are located in the surrounding of Neroula. The old stone houses of this village are mostly ruins where sheeps, goats and donkeys are living. The olives are growing in a high altitude between 100 and 180m.

Methoni est un village situé dans le sud-est du Péloponnèse en Grèce, dans la province de Messinie. A quelques kilomètres de Methoni, sur les collines, se trouve un ancien village nommé Neroula/ Dileika et tout à côté se situent les champs d'oliviers et la ferme d'Elisabeth Tsapekis' et des autres producteurs de l'huile d'Elitsa's. Le village de Dileika est un vieux bâtiment de pierres presque en ruines où vivent des moutons, des oies et des ânes. Les oliveraies sont liées à une altitude de 100 à 180m.